
 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 
Βουλευτής Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Προς τον υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θέμα : «Ερωτήματα και ανησυχίες για ενδεχόμενη αύξηση κόστους του 

νερού». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Ο διαγωνισμός για το Κέντρο Επεξεργασίας Λυμάτων Ψυττάλειας, ολοκληρώθηκε, μετά από 

καθυστέρηση 2 ετών και έφερε συγκεκριμένο αποτέλεσμα. Η καθυστέρηση αυτή, που οφείλεται 

σε λανθασμένους χειρισμούς της Διοίκησης της Εταιρείας, αφού αυτή δεν αποδέχθηκε το 

Πόρισμα της Ειδικής Επιτροπής του Διαγωνισμού, ήδη από το 2019 και κινήθηκε εκτός πλαισίου 

Διακήρυξης, κάτι που επιβεβαιώθηκε από το ΣτΕ, αλλά και την Ανεξάρτητη Αρχή Προδικαστικών 

Προσφυγών. Η πρακτική αυτή, φαίνεται να ζημίωσε την Εταιρεία και πήγε πίσω όλον τον 

προγραμματισμό της, με τη μη επίτευξη των προβλεπόμενων στόχων της για την Ενεργειακή 

Εξοικονόμηση και τον Εκσυγχρονισμό των Εγκαταστάσεων του ΚΕΛΨ. Επίσης, η ΕΥΔΑΠ 

διαπραγματεύεται επί μεγάλο χρονικό διάστημα, μέσω ΣΔΙΤ, την ανάθεση της λειτουργίας και 

συντήρησης του Εξωτερικού Υδροδοτικού Συστήματος (ΕΥΣ) για την κάλυψη των αναγκών της 

πρωτεύουσας και των ευρύτερων περιοχών σε ιδιώτη, με δυνητικά πολλαπλά δυσμενή 

αποτελέσματα. Συγκεκριμένα και συνοπτικά, για πρώτη φορά σπάει η ευθύνη του κύκλου του 

νερού σε τέσσερεις φορείς (ΕΥΔΑΠ, διυλιστήρια, ΕΥΔΑΠ Παγίων, Υπουργείο και ιδιώτη), ενώ για 

1η φορά από το 1929 (κατασκευή φράγματος Μαραθώνα) διαχωρίζεται η πηγή του νερού από 

την κατανάλωση. Αυτά γενούν σειρά ερωτημάτων, αλλά και ανησυχίες για ενδεχόμενη αύξηση 

του κόστους του νερού για τον καταναλωτή.  

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1529

Ημερομ. Κατάθεσης:

29/11/2021



 

Ερωτάσθε :  

1. Υπάρχει οικονομική ζημία για την ΕΥΔΑΠ από την καθυστέρηση του Διαγωνισμού για την 

Ψυττάλεια για 2 έτη με απευθείας αναθέσεις, όπως προκύπτει, της τάξης των 27 εκατ. 
ευρώ ανά έτος και με έκπτωση μόνο 23,3%, ενώ τελικά ο ανάδοχος του καθυστερημένου 
διαγωνισμού προέκυψε με έκπτωση 35,5% ; Είναι δυνατό, όλο το προηγούμενο 

διάστημα, να πραγματοποιεί αξιολογήσεις ο Δ/νων Σύμβουλος της ΕΥΔΑΠ 
παρακάμπτοντας την Διακήρυξη και το νόμο ; 

2. Είναι ακριβής η πληροφορία πως σύμφωνα με την επικείμενη Σύμβαση της ΕΥΔΑΠ με το 

Ελληνικό Δημόσιο, σχετικά με το Εξωτερικό Υδροδοτικό Σύστημα, προκύπτει ότι το 
ακατέργαστο νερό για την Αθήνα θα είναι 8 φορές ακριβότερο από την Θεσσαλονίκη ; Αν 
ναι, πώς εξηγείται αυτό ;  

3. Πως διασφαλίζεται ότι το κόστος δεν θα μετακυλιστεί στους πολίτες με αύξηση των 
τιμολογίων. Πώς διασφαλίζεται ότι η ΕΥΔΑΠ δεν θα γίνει προβληματική εταιρεία, αφού 
για παράδειγμα για την αγορά ακατέργαστου ύδατος με κόστος  8 φορές ακριβότερο από 

την Θεσσαλονίκη απαιτούνται 30 εκατ. ευρώ ανά έτος από την ΕΥΔΑΠ, κόστος 
δυσθεώρητο και δυσβάσταχτο ; 

4. Με την προκήρυξη  Διαγωνισμού για τη λειτουργία και συντήρηση του ΕΥΣ, πώς 
διασφαλίζεται ότι θα υπάρχει αδιάλειπτη υδροδότηση για την πρωτεύουσα, ιδίως 
λαμβάνοντας υπόψη την ανωτέρω παρατήρηση ότι για πρώτη φορά από το 1929 

διαχωρίζεται η πηγή νερού από την κατανάλωση ; 
 

Αθήνα, 29 Νοεμβρίου 2021 

Ο ερωτών 

 

Ανδρέας Λοβέρδος 




